



AK099/A05/369/NK/2009  
26 October 2009

Mr.Sajjad Ali Abdul Amir  
Director Information Center  
Muscat Securities Market  
P O Box 3265 Ruwi P C 112  
Sultanate of Oman

أك ٠٩٩/٠٥١/٣٦٩/ن.ك. ٢٠٠٩  
٢٦ أكتوبر ٢٠٠٩

الفاضل/ سجاد علي عبد الأمير المحترم  
مدير مركز المعلومات  
سوق مسقط للأوراق المالية  
ص.ب.: ٣٢٦٥ الرمز البريدي: ١١٢  
روي، سلطنة عمان

Dear Sir,

تحية طيبة و بعد،،،

After Compliments,

Sub: Board Resolutions

الموضوع/ القرارات الصادرة

Al Kamil Power Company SAOG (the "Company") wishes to advise the Muscat Securities Market and the investors' community that the Board of Directors met today, 26 October 2009, at 12.00 hrs, and the following important matters were discussed:

يسر شركة الكامل للطاقة ش.م.ع.ع إفادة سوق مسقط للأوراق المالية والمستثمرين الكرام أن مجلس الإدارة اجتمع في تمام الساعة الثانية عشر ظهرا اليوم ٢٦ أكتوبر ٢٠٠٩، حيث تم مناقشة المسائل الهامة التالية:

1- As a result of the current turbulence in the financial markets, the local project finance lenders to the Company have invoked the 'Market Disruption Event' clause of their loan agreement with the Company, which allows the project finance lenders to adjust the interest rate to reflect their cost of funds if they are unable to finance their commitments at the quoted London Inter Bank Offer Rate (LIBOR). After negotiations with the lenders, the Company has reluctantly agreed to an increase of 134 Basis Points (on a weighted average basis) over the interest rate that would have been payable by the Company for the period 1 May to 31 October 2009. This has had a negative impact on the financial performance of the Company.

١- نظرا للاضطرابات التي تشهدها الأسواق المالية حاليا، فقد طالب مقرضوا التمويل المحليين للمشروع الشركة بتطبيق فقرة "حالة اضطراب السوق" من اتفاقية القرض والتي تسمح لمقرضي تمويل المشروع بتعديل معدل الفائدة ليعكس تكاليف التمويل في حالة عدم استطاعتهم تمويل التزاماتهم بمعدل لبيور الوارد في عرض انتربنك بلندن. وقد وافقت الشركة مرغمة على زيادة ١٣٤ نقطة (على أساس المعدل المرجح) إلى معدل الفائدة الذي يكون مستحقا من الشركة للفترة من ١ مايو إلى ٣١ أكتوبر ٢٠٠٩. وقد كان لهذه الزيادة أثر سلبي على الأداء المالي للشركة.

2- The Board of Directors approved the Company's unaudited financial accounts for the nine months ending 30 September 2009. The Company has earned a net profit of RO 1.690 million for the nine months ending 30 September 2009, which reflects the additional financial cost of RO 0.145 million attributable to the higher interest cost paid by the Company during the period ending on 30 September 2009 as a result of the 'Market Disruption Event' referred to in Paragraph 1 above. The net profit

٢- وافق مجلس الإدارة على البيانات المالية غير المدققة للتسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠٠٩. وقد حققت الشركة صافي ربح بقيمة ١,٩٦٠ مليون ريال عماني للتسعة أشهر المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠٠٩، وهذا يعكس تكلفة تمويل إضافية بقيمة ١,٤٥ مليون ريال عماني بسبب زيادة معدل الفائدة المدفوعة من قبل الشركة في الفترة المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠٠٩ بموجب فقرة "حالة اضطراب السوق" المشار إليها في الفقرة ١ أعلاه. كما أن صافي ربح التسعة أشهر يُعادل عائد السهم الواحد البالغ ١٧٦ بيسة.

1

FAXED





for the nine months equates to earnings per share of 176 Baizas.

3- The Board of Directors considers that, until the turbulence in the financial markets has settled, there is a risk that the lenders may seek to invoke the 'Market Disruption Event' clause of the loan agreement again at the next loan repayment date of 2 November 2009. Considering the higher interest cost already paid by the Company, the expected higher interest cost for the next six months and its impact on the cash flow of the Company, the Board of Directors have decided not to declare an interim dividend for the year 2009.

4- As a separate matter, Oman Power and Water Procurement Co SAOC (OPWP) has accepted the Company's proposal to supply additional power capacity of 14 MW for the summer period of the years 2010-2012. OPWP and the Company are in the process of finalising an Amendment Agreement to the Power Purchase Agreement based on this proposal.

٣- ويرى مجلس الإدارة أنه ما لم تهدأ الاضطرابات التي تشهدها الأسواق المالية، فإنه من المحتمل أن يطالب المقرضون بتطبيق فقرة "حالة اضطراب السوق" من اتفاقية القرض مرة أخرى في تاريخ السداد القادم وهو ٢ نوفمبر ٢٠٠٩. وبالنظر إلى ارتفاع تكاليف الفائدة المدفوعة من قبل الشركة والزيادة المتوقعة في تكاليف الفائدة للتسعة أشهر القادمة وأثرها على التدفقات النقدية للشركة، فقد قرر مجلس الإدارة عدم الإعلان عن أي توزيعات أرباح مرحلية لسنة ٢٠٠٩

٤- وكحالة منفصلة فقد قبلت الشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه ش.م.ع عرض الشركة بخصوص الطاقة الإضافية المولدة و قدرها ١٤ ميغاواط لفترة الصيف في سنوات ٢٠١٠ إلى ٢٠١٢، وستؤدي هذه الزيادة إلى تحسين صافي نتائج عمليات الشركة لهذه السنوات. وتقوم الشركة العمانية لشراء الطاقة والمياه والشركة حالياً بإتمام الصيغة النهائية لاتفاقية تعديل اتفاقية شراء الطاقة على أساس هذا العرض.

Yours faithfully,

**Navneet Kasbekar**  
Chief Executive Officer



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

نافيت كازبيكر  
الرئيس التنفيذي

تمخه:

cc:

1. Issue & Disclosure Department  
Capital Market Authority  
P O Box 3359  
Ruwi Postal Code 112  
Sultanate of Oman
2. Director General  
Muscat Depository & Securities  
Registration Co. (SAOC)  
P O Box 952,  
Ruwi Postal Code 112,  
Sultanate of Oman

١- مدير دائرة الإصدار والإفصاح  
الهيئة العامة لسوق المال  
ص.ب: ٣٣٥٩ رب: ١١٢  
روى ، سلطنة عمان

٢- الفاضل/ مدير عام  
شركة مسقط للإيداع وتسجيل الأوراق المالية  
ش.م.ع.  
ص.ب: ٩٥٢ الرمز البريدي: ١١٢  
روى ، سلطنة عمان